

## **Referat fra møte i Os fjellstyre 25.02.20 kl 19.30 på fjellstyrets kontor.**

Tilstede: Vidar Holøien, Lars Erik Midtdal, Gunn Tengesdal, Lars Aage Brandsfjell og Mette Femundshytten.

### **Sak 04/20: Godkjenning av innkalling og møtereferat fra møte 07.01.20**

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt

### **Sak 05/20: Fjellstyrets hjemmeside**

**Vedtak:** Vi velger ny hjemmesideløsning dvs. Norges fjellstyresambands nettsideløsning, leverandør Gasta. Gunn tar ansvar for å ordne dette. Ved eventuell opplæring, gis hele fjellstyre mulighet til å delta.

### **Sak 06/20: Søknad til kommunen ang uttalelserett**

**Vedtak:** Os fjellstyre sender en søknad om å få delegert ansvar for reguleringer og begrensninger i forhold til småviltjakta. Vi søker for en 4 årsperiode. Mette lager utkast til søknad.

### **Sak 07/20: Betaling av småviltkort**

**Vedtak:** Vi går for en ordning hvor jeger betaler kr 300,- når jakta blir tildelt, dvs april/mai. Hvis det blir jakt, betales det resterende beløp kr 800,- innen 1. september. Hvis det ikke blir jakt, betales ikke de trehundre kronene tilbake. Dette er å anse som en administrasjonsavgift for å dekke fjellstyrets kostnader. Det må informeres godt om dette på svarbrevet til jegerne. Gunn lager et utkast til svarbrev.

### **Orienteringssaker:**

# Vidar orienterte om planer ang. isfiske-/scooterløype.

# Anne Hilde Rønnes fra Statskog inviteres til å komme på neste møte, 31.03.

# Vi arrangerer åpent møte 17. mars. Mette lager utkast til innkalling/program.

Vidar Holøien

Lars Erik Midtdal

Lars Aage Brandsfjell

Gunn Tengesdal

Mette Femundshytten